
Zápis z     jednání Sportovní komise, konané dne 2.3.2015
v     17.00hod.

Přítomni: Petr Jaško, Milan Vácha, Milan Zetocha, Lukáš Málek
Omluveni: 
Nepřítomni:   Pavel Kuka

Komise projednala tato témata:

- možnost zvelebení obecních sportovišť

- koordinace sportovních klubů

- možnost členství v MAS

- upřesnění dotační politiky, směrnice a formuláře pro obecní dotace

Komise doporučuje jednotlivým spolkům členství v MAS Dolnobřežansko až 
příští rok, kdy bude vhodnější doba na získání grantů a dotací z této organizace.

Důrazně doporučuje koordinovat veškeré akce obce i spolků nejlépe pomocí 
kalendáře na webu tak, aby nedocházelo k termínovým kolizím.

Komise si je vědoma, že  5.2.2015 nabyl platnosti zákon č. 24/2015 Sb., kterým 
se mění zákon č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a zákon 
č. 128/2000 Sb., o obcích. Tento zákon upravuje proces poskytování dotací a komise je 
připravena na spolupráci při úpravách stávající směrnice a formuláře tak, aby byl 
dodržen zákon, ale aby se co nejméně zvýšila administrativní náročnost pro jednotlivé 
spolky.

Zapsal: Ing.Petr Jaško
V Dolních Jirčanech 10.3.2015 


